
https://www.metaforespress.gr

Αθ. Σχίζας: Διεθνές ενδιαφέρον για τη μίσθωση
τροχαίου υλικού της ΓΑΙΑΟΣΕ

2018/05/18 15:48 στην κατηγορία ΣΙΔΗΡΟΔΡΟΜΟΣ

Την ύπαρξη αμερικανορουμανικού ενδιαφέροντος για τη μίσθωση τροχαίου υλικού
της ΓΑΙΑΟΣΕ ανακοίνωσε, από το βήμα του 2ου Συνεδρίου Υποδομών και Μεταφορών,
ο Αθανάσιος Σχίζας, διευθύνων σύμβουλος της εταιρείας.

Όπως είπε ο κ. Σχίζας, στόχος είναι το «άνοιγμα» της ΓΑΙΑΟΣΕ και στο εξωτερικό,
πέραν της ελληνικής σιδηροδρομικής αγοράς (ΤΡΑΙΝΟΣΕ, Rail Cargo Logistics Goldair).

Σύμφωνα με τον ίδιο, τα προσδοκώμενα έσοδα από τη μίσθωση τροχαίου υλικού, για
το 2018, εκτιμάται ότι θα ανέλθουν στα 15 εκατ. ευρώ.

Όπως αποκάλυψε, «υπάρχει ενδιαφέρον για το υλικό που ανακατασκευάζεται, με
στόχο την άμεση αξιοποίησή του. Πιθανόν για να καλυφθούν οι ανάγκες της αγοράς
να προχωρήσουμε και σε μισθώσεις υλικού».

Κατά τον κ. Σχίζα, αν η ΓΑΙΑΟΣΕ προχωρήσει στην συντήρηση/αναβάθμιση τροχαίου
υλικού τότε θα υπάρξει προσέλκυση εγχώριων και διεθνών «παικτών», θα διατηρηθεί
σε υψηλά επίπεδα η αξιοπιστία της εταιρείας, ενώ σε κάθε περίπτωση η κίνηση αυτή
θα αποφέρει επιπλέον έσοδα στο ελληνικό δημόσιο.

Αναφερόμενος στο σταθμευμένο τροχαίο υλικό, τόνισε ότι η αξία του εκτιμάται στα
84 εκατ. ευρώ, ενώ μεγάλη ποσότητα από αυτό είναι στα όρια να διατεθεί για scrap.

Παράλληλα, ανακοινώθηκε ότι προχωρά το θέμα της επαναξιολόγησης του τροχαίου
υλικού που χρησιμοποιεί η ΓΑΙΑΟΣΕ, με αυτό να ανέρχεται στα 440-500 εκατ. ευρώ.

Ο κ. Σχίζας σημείωσε ότι «αρκετό από το τροχαίο υλικό έχει μικρό χρόνο
υπολειπόμενης ζωής, οπότε αναζητούνται τρόποι για σωστή χρήση του».

Αναφορικά με το αναξιοποίητο τροχαίο υλικό, τόνισε ότι θα πρέπει να περισυλλέγει
και να γίνει scrap. «Για το λόγο αυτό, υπήρξε μια από κοινού προσέγγιση με την
ΤΡΑΙΝΟΣΕ για την αξιολόγηση των χώρων», κατέληξε.


